都会佳人Bella

粉红发丝行动

Pink Hair Campaign



都会佳人 CITTÁ Bella

Pink Hair 粉红发丝行动

姓名: (中)	(英)	
身份证号码:		
公司名称(如适用):		
传真:	电邮:	
电话号码(住家)	(手机):	
(办公室)		
住址:		

捐款数额:

捐款方法

- □ 划线支票-支票号码
- □ 汇票 Wang Pos
- □ 直接存款 -OCBC Al-Amin 101-108445-4
- ─ 是的,我要收到南洋报业基金的时事传报
- 是的、请寄发免税收据、 以享有扣税便利

Yayasan Nanyang Press No.1, Jalan SS7/2, 47301 Petaling Jaya, Selangor Darul Ehsan, Malaysia.

Tel:+603-76508651/8676/8699 Fax:+603-76508627

Email:nyfound@nanyang.com.my Website:www.nanyang.com.my/yayasan



Participating saloons | 指定发廊







16导航主要合作伙伴











"粉红发丝"行动宗旨?

将筹募到的真发制作成假发,转赠给乳癌相关协会,为有经济困 难的乳癌患者提供免费假发。

受惠团体?

大马乳癌福利协(BCWA)

参与方式?

任何有意捐赠秀发者(男女不拘),可前往A Cut Above、Miko Gallery或Centro Hair Salon指定发廊捐赠你的秀发,发型师将免费为你打造全新短发造型(只限于洗头及剪发,不包括熨染秀发等其它服务)。Bella 会将筹募到的秀发送到台北市《一美假发》制作成假发,再捐赠给乳癌相 关协会。

活动进行时间? When?

1/10/2012 - 28/2/2013

捐赠秀发规则:

- 1. 长度至少12寸或以上。
- 2. 熨染过的秀发,只要发质无过度受损依然可以捐赠。
- 3. 少许的白发跟自然卷是可以接受。
- * 有意捐献者必须先致电与发廊预约。发型师保留最后权力鉴定捐献者的发质符合条件与否。
- * 欲通过捐款支持粉红发丝行动,可联络南洋报业基金。 Tel:+603-76508651/8676/8699

Bella Pink Hair Campaign's Mission?

To raise real hair wig for post chemotherapy Breast Cancer victims.

How to participate?

Anyone who is interested in giving away his or her hair, please make appointment with the participating saloons for assessment: A Cut Above, Centro Hair Salon, Miko Gallery. Qualified donors will be given a free styling consultation, hair wash and haircut only.

When

Interested donor, please contact the participating salons between 1st October 2012 and 28th February 2013.

Beneficial Party?

Breast Cancer Welfare Association (BCWA)

Hair donation guidelines:

- 1. The length of hair has to be at least 12 inches (30cm) or more.
- 2. Treated hair in good condition is acceptable.
- **3.** Hair with few strands of grey and natural curls or waves are acceptable.
- * Interested donors must call the participating salons for appointment and assessment, the salons reserve the right to reject unqualified hair donor based on their assessment. No walk in is entertained.
- * You can also support this campaign by donating fund to the Yayasan Nanyang Press. Tel:+603-76508651/8676/8699